
INTERPELLATIE : DE GEMEENTERAAD IS GEEN LEUGENPALEIS

Op vorige gemeenteraad stonden op de agenda de renovatie van de stookplaatsen van gemeentelijke lagere 
school Broechem en den Boomgaard.

In het dossier vonden we geen becijferde documenten over deze keuze. U kent mijn uiteenzetting van vorige 
gemeenteraad, desbetreffend licht ik deze graag nog eens extra toe.

De repliek van het bestuur was dat ze deze beslissing namen op basis van documenten van Fluvius. Op 
29/04/2022 werd ons versie 27/04/2022 overgemaakt van Fluvius. Een document op basis van visuele 
waarnemingen met als oordeel dat dit de meest aangewezen oplossing is. Geen berekeningen van vermogens 
en warmteverliezen. Geen voorstellen op bijkomende isolerende maatregelen die invloed hebben op 
vermogens en warmteverliezen.

Op 29/04/2022 vroeg ik u allen : Is dit het enige document waarop de beslissing werd gebaseerd voor renovatie 
van de stookolieplaatsen? 

Gezien dit zonder antwoord bleef bracht wat zoekwerk mij bij documenten van Fluvius op het CBS van 
7/04/2022 met versie 9/03/2022 voor die school en versie 10/03/2022 voor den Boomgaard. Op beide 
documenten is het volgende terug te vinden :

3.2 Vragen en wensen lokaal bestuur 

Vanuit het lokaal bestuur van de gemeente Ranst wordt gevraagd naar stookplaatsrenovatie, voornamelijk door einde 
levensduur van de installatie. Dit heeft als voordelen: 

- Grote toename aan opwekkingsrendement. (isolatie stookplaats + condensatierendement) 

- Grotere betrouwbaarheid 

- Verlaagde kost aan onderhoud. 

Om zo weinig mogelijk hinder te veroorzaken naar de gebouwgebruikers toe, is het aan te raden de werken uit te voeren 
buiten het stookseizoen. 

Men wenst een Gebouw Beheer Systeem (GBS) te implementeren in de nieuwe situatie voor beide stookplaatsen. 
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Volgende vragen :
1. Werden er voor het CBS van 7/04/2022 nog andere (berekende) documenten voorgelegd?
2. Hoe verklaart het bestuur versie 29/04/2022 van Fluvius, 2 dagen na GR.

Volgende suggestie : Indien er geen (berekende) documenten voorhanden zijn lijkt dit een te impulsieve 
beslissing. We vragen het bestuur de daad bij het woord te voegen en zijn voorbeeldfunctie op te nemen om 
maatregelen te nemen die het klimaat ten goede te komen. Dit begint bij een becijferd document over 
vermogens en warmteverliezen en maatregelen ter bevordering hiervan. We zouden dan ook willen voorstellen 
dit op een professionele manier te berekenen vooraleer over te gaan tot aanbesteding?

Opgemaakt door,

Roel Vermeesch
Onafhankelijk raadslid

BIJLAGEN:
• 20220427_Nota verantwoording keuze[3]
• projectvoorstel_stookplaatsrenovatie_Den_Boomgaard
• projectvoorstel_stookplaatsrenovatie_gbs_Broechem
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